
Bestyrelsesmøde onsdag 08/09 – 2020 kl. 18.00  

Inviteret er: Mette, Marianne, Katrine, Andrew, Agnete, Christina, Hanne og Søren 

1. Godkendt referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2. Nyt fra Mette  

a. Faretina skal sælges men sættes i bero indtil videre da Mette ikke har overskud til at 

varetage opgaven. 

b. Duerne har etableret rede i ridehallerne. De skal derfor fjernes da det er for farligt når vi 

har rideskolens elever.  

c. Stadig ledige bokse 3 stk.  

d. Inden dressurstævnet har vi brug for hjælp til at få ordnet hjørner i hallerne, pudset 

spejlene og tømt alle udenoms-skraldespandene. Skal skrives ud HSK Facebook 

e. Flokker projekt skal defineres og udføres. (Søren skriver ud på forskellige Facebook) 

3. Nyt fra Marianne – certificeringer – fondsansøgninger 

a. Horserød indsatte kan måske hjælpe til med daglige staldarbejde mv. i et projekt => 

arbejdsparate. Marianne undersøger sagen videre. 

4. Nyt fra kasseren 

a. Økonomien er stadig sund dog skal vi være opmærksomme på de at kunne dække de faste 
omkostninger. 

b. Næste bestyrelsesmøde planlægger vi at oprette et sparekatalog som kommer med bud 
hvordan vi kan spare omkostninger. 

5. Nyt fra formand 
a.  

6. Nyt fra Næstformanden 
a. På sygefoldene etableres testfolde Royal Danish Horse Fence. Andrew sørger for lågen til 

Hyldebjerggård reetableres. 
b. Andrew kontakter hegnsmanden og får en dato for at påbegynde arbejdet. 

7. Nyt fra sekretæren  

a. Dressur kursus aktivitet (Cathrine Dufour) Pia D. Nielsen tager kontakt.  

b. Skolestalden skal reetableres. Søren spørger Benny om han har lyst til at gøre arbejdet. 

8. Nyt fonden 

a. Dræn er etableret ved pensionærstalden.  

9. Nyt fra Elevskolen 

a. Det er kommet flere elever. Linea gør det godt og sætter mange fine initiativer i gang.  

10. Nyt fra oldboys  

a. Fire nye oldboys elever – voksen hold efterlyses. 

11. Evt 

a. Staldmøde i forbindelse med sparekatalog. 

    


